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Tirsdag den 11. sept.
Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15_________

på borgmesterens kontor.

1 . Salg af industrigrunde - Hanghøj

2 .

Kommunen har modtaget henvendelse fra 
interesserede købere til 4 grunde ud 
over den store parcel på den vestlige 
del af arealet.
Kortbilag med angivelse af grundene ved
lagt sagen.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at industrigrundene tilbydes 
Børge og Otto Andersen, Niels Carlo Jen
sen og Jens Hjort på samme betingelser 
som Juncker.
Ejendommene pålægges byggepligt inden 
for 3 år. Grundene skal tilbydes kommu
nen, hvis de skal sælges ubebygget.

Arealreservationer til_________________

Hovedstadsrådet fremsender kopi af udta
lelse til planstyrelsen af 30. maj 1984 
vedrørende de restriktioner som arealre
servationen til et eventuelt

medfører.
Kopi af skrivelsen vedlægges.
Ej endomsudvalget indstiller til byrådet, 
at Skibby kommune gør ophævelse over 
for miljøministeren med præcisering af, 
at man ikke finder, at Hovedstadsrådet 
har viderebragt kommunens synspunkter 
med rimelig vægt.
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initialer:
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Licitation - sløjdlokale Skuldelev skole

Den 14. august 1984 afholdtes indbudt 
licitation over tømrerarbejdet ved æn
dringer i sløjdlokalet på Skuldelev sko-

kl. 9.15

4 .

le.
Ved licitationen indkom 2 tilbud:
Thykjær L. & Sørensen, 
tømrer- og snedkermestre 
Aps, Skuldelev kr.
Svend Heckmann, tømrer- 
og snedkerm., Skibby kr.
Verner Johansen, tømrer
mester, Skibby afgav 
ikke tilbud.
Der er ved byrådsbeslutning af 18. janu
ar 1984 bevilget kr. 65.000 til ændrin
ger i sløjdlokalet i 1984.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at den lavestbydende,

overdrages arbejdet til
kr.

Licitation - byggemodning af areal til 
boligbebyggelse ved Sølvkær I, Skuldelev

Der har den 8. august 1984 været afholdt 
licitation over byggemodning af arealet 
Sølvkær I, Skuldelev.
Ved licitationen indkom et tilbud: 
Hilbert Jensen, Skibby kr.
Beløbet er incl. moms.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at arbejdet overdrages til 
Hilbert Jensen for prisen kr. 
incl. moms.
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Udy ug cii . bidu nr.

Licitation - byggemodning af matr. nr. 
48 g m.fl., Vejleby

Der har den 8. august 1984 været afholdt 
licitation over byggemodning af 8 par
celler .
Ved licitationen indkom følgende tilbud: 
Jens Frederiksen, Skibby
kr. incl. moms (start 1.-15.
sept.)
Finn Skov, Skibby
kr. incl. moms (start 1. okt.)
Hilbert Jensen, Skibby
kr. incl. moms (start 15. sept.)
Økonomiudvalget har den 11. juli 1984 
givet anlægsbevilling til arbejdet.
Ejendomsudvalget anbefaler over for øko
nomiudvalget, at byggemodningen af matr. 
nr. 48 g m.fl., Vejleby gennemføres nu. 
Det indstilles, at arbejdet overdrages 
til Jens Frederiksen for kr. 
incl. moms.

2.097
Tirsdag den 11. sept.

Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

6. Licitation - forpagtning af matr. nr. 
_____ , Skibby, areal syd for rådhuset

Der er afholdt licitation mandag den 20. 
august 1984 .

15 tdr.byg/ha. 
Ej endomsudvalget indstiller, at forpagt
ningen overdrages for 
en årlig afgift på 19,5 tdr. byg pr. 
ha.
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7 . Skibby boligforening, revision og regn
skab 1983

Boligf orening.en fremsender regnskab for

uag ug arr- D IciU 1 II .
2.098

Tirsdag den 11. sept.
Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

1983 .
Jfr. boligstyrelsens bekendtgørelse af 
3. september 1982 skal byrådet foretage 
en kritisk gennemgang af regnskaberne 
med henblik på, om selskabet og dets 
afdelingers drift og økonomi opfylder 
lovgivningens krav.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at man med
deler Skibby boligforening, at kommunen 
ikke har bemærkninger til regnskabet.

8. Vandhul på industriarealet - Hanghøj

Teknisk forvaltning har forespurgt Ho
vedstadsrådet, om vandhullet er omfattet 
af naturfredningslovens bestemmelser. 
Hovedstadsrådet meddeler i skrivelse 
af 20. juni 1984 , at vandhullet efter 
hovedstadsrådets opfattelse er omfattet 
af naturfredningslovens § 43, hvorfor 
en opfyldning kræver hovedstadsrådets 
tilladelse. Hovedstadsrådet meddeler 
desuden, at man vil være sindet at med
dele tilladelse til opfyldning, hvis 
etablering af erhvervsområdet nødvendig
gør det.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ej endomsudvalget indstiller, at vandhul
let bevares. Arealet bibeholdes som et 
kommunalt område, og der foretages be
plantning ved kommunens foranstaltning. 
Udvalget indstiller samtidig, at der 
optages forhandling med den aktuelle 
køber af arealet om ændring af grænserne 
for grunden.
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11.
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Andelsboliger syd for posthuset i Skibby

Ejendomsudvalget har drøftet en sag 
vedr. andelsboliger i Skibby på baggrund 
af henvendelse fra Skibby andelsbolig
støtteforening om muligheden for at o- 
verdrage bygherrefunktionen til et hånd
værkerkonsortium .
Ejendomsudvalget kan ikke anbefale, at 
bygherrefunktionen overdrages til et 
håndværkerkonsortium.
Valdemar Petersen indtager særstand
punkt .

Kloakbidrag

Ejeren af matr. nr. Skibby anmo
der om nedsættelse af kloakbidrag til et 
almindeligt boligbidrag. 
Bygningsmyndigheden har den 31. juli 
1984 meddelt tilladelse til nedrivning 
af ca. 70 m2 forretningslokale. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at kloakbidraget nedsættes til 
et boligbidrag. Såfremt der senere bli
ver drevet erhverv, opkræves bidrag sva
rende hertil.

Bonderup kloak

Teknisk udvalg anmoder om anlægsbevil
ling til kloakering af Bonderup.
Samlet overslag kr. 865.000
Budget 1984 kr. 600.000
Nødvendig tillægsbevil. kr. 265.000 
Kan finansieres ved besparelse på anlæg 
i Hellesø kr. 250.000 samt i Onsved, 
der er på budgettet med kr. 450.000.
Da spildevandsplanen ikke er godkendt 
for disse områder, kan anlæggene ikke

i år •
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12 .

13 .

Recipientkvalitets- og spildevandsplan
lægning

Kommunernes Landsforening gør i skrivel
se af 28. juni 1984 opmærksom på proce
durereglerne ved recipientkvalitets- og 
spildevandsplanlægningen, herunder spe
cielt vigtigheden af at meddele Hoved
stadsrådet eventuelle indsigelser tid
ligt i planprocessen.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg har taget skrivelsen fra 
Kommunernes Landsforening til efterret
ning .
Udvalget pointerer overfor økonomiudval
get, at byrådet ved godkendelse af plan
lægningsrapporten for Roskilde fjord har 
accepteret, at renseanlæggene i øst ud
bygges med kemisk fældning for kvælstof- 
fjernelse, samt at der etableres en ud
løbsledning fra Skibby renseanlæg med 
udledning udenfor Møllekrogen.
Derimod har byrådet gjort indsigelse mod 
den økonomiske fordelingsnøgle.

uag og ar; biaa nr.

2.100
Tirsdag den 11. sept.

Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

HT's takstsystem på kommunalt drevne 
skolebusruter

Borgmesteren har anmodet teknisk udvalg, 
kulturelt udvalg og socialudvalget om en - 
udtalelse vedr. anvendelse af HT's takst
system i forbindelse med almindelig pas
sagerbefordring med kommunalt drevne sko
lebusruter . -
Teknisk udvalg foreslår, at der optages 
forhandling med HT.
Kulturelt udvalg kan udtale, at man øn
sker, at eleverne får udleveret kort. ■ 
Der optages forhandling med HT om benyt
telse af kortet til kørsel til andre ak-

N r .  588  A/s DAfOLO - PREOERIKSHAVN fortsættes ...



13 .

14 .

fortsat 

tiviteter.
Socialudvalget har drøftet, hvilke bruge
re og til hvilke formål, der skal ydes 
fribefordring til ovennævnte buslinier. 
Der kan være tale om følgende instituti
oner som brugere af skolebusserne: Dag
plejen, dagcenter, børnehaver, fritids
hjem og børnetandplejen.
Udvalget fandt, at de gældende billette
ringsregler skal følges. såfremt nogle 
af ovenstående institutioner har kunnet 
benytte busserne uden afkrævning af rej
sehjemmel, må der således fremover ændres 
på dette.
Udvalget mener ikke, der skal udleveres 
abonnementskort, rabatkort eller billet, 
men at den enkelte institution selv må 
afholde udgiften i lighed med benyttelse 
af andre HT-buslinier.
Den omtalte refusion af dokumenterede 
billetudgifter vil for nogle brugere være 
hensigtsmæssig, og udvalget hører gerne 
nærmere om, hvordan dette kan praktise
res. Der tænkes særligt på børn, der skal 
transporteres fra Skuldelev og Ferslev 
skoler til børnetandplejen i Skibby.

Selsøvej - hastighedsbegrænsning

LJbij uy di .

Tirsdag den 11. 

1984

kl. 9.15

på borgmesterens

sept.

DldU (ir.

2.101
Formandens
initialer:

kontor.

Beboere i området anmoder om, at der 
indføres hastighedsbegrænsning på Selsø
vej ved Selsø Møllekrog.
Anmodningen er sendt til høring hos Fre
derikssund politi, som ikke kan anbefale 
hastighedsbegrænsning i området, men kan 
anbefale en skiltning om vejsving. 
Teknisk udvalg vedtog at opsætte skilte 
42,1 (farlige vejsving) med undertavler 
200-900 m. Skiltning med baggrundspile

N r .  588  A/8 DAFOLO-rRCOERIKSHAVN fortsættes...



14 . fortsat

udføres, såfremt der gives tillægsbevil
ling .Økonomiudvalget søges om tillægsbe
villing på kr. 18.500 på konto 216-00- 
044-04, færdselstavler og andre afmærk
ninger, anskaffelser.
Beløbet foreslås finansieret over konto 
089-00-005-09, planlægning, undersøgel-

uy di . D IciU NI .

2.102

Tirsdag den 11. sept.
Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

ser •
Ejeren af tilskrives om at be
skære sit levende hegn mod vejen.

15 . Arealerhvervelse, Baunehøjvej, Østby

Ejeren af matr. nr. m.fl., Østby
henleder opmærksomheden på en uafsluttet 
arealerhvervelsessag. Der mangler fort
sat ændring af udhus samt opmåling og 
erstatningsopgørelse i henhold til for
lig af 29/6 1972.
De resterende udgifter i forbindelse 
med arealerhvervelsen anslås til kr. 
34.000.
Politiets udtalelse om stiplacering er 
indhentet.
Teknisk udvalg indstiller, at arealer
hvervelsen fra matr. nr. m.fl. Øst
by i henhold til forlig af 29/6 1972
bringes til afslutning ved ændring af 
udhus samt opmåling og erstatningsudbe
taling .
Det indstilles til økonomiudvalget, at 
der frigives rådighedsbeløb kr. 34.000
fra sti Østby-Skuldelev.
Anker Christensen indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker anden finansiering.

A<aJL#£ £
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16. Vikardækning børnetandplejen

Der søges vikardækning med 175 timer i 
1984 og 77 timer i 1985 på grund af kli
nikchefens sygdom.
Beløbet vil i 1984 udgøre ca. 28.000 kr 
som der er budgetmæssig dækning for på 
1984-budgettet.
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget med anbefaling.

1984

_______ kl. 9.15_________

på borgmesterens kontor.

17. Opnormering hjemmeplejeafdelingen

Hjemmeplejen ansøger om opnormering af 
kommunens hjemmesygeplejerskers stillin
ger med 20 timer ugentlig fordelt på 
alle ugens hverdage fra kl. 14 - 18. 
Udgift på årsbasis: ca. 70.000 kr. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
med virkning fra 1. oktober 1984. Der 
søges tillægsbevilling med kr. 18.000
4- statsrefusion kr. 9.000 vedr. 1984.
Det tilføjes, at der ikke er afsat beløb 
på budgetforslaget 1985.

18. Udbetaling af mertimer - hjemmeplejeaf
delingen

Hjemmeplejen ansøger om udbetaling af de 
mertimer tilsynsførende sygeplejerske op
når ved afløsning i ferier.
Udgift på årsbasis: ca. 8.000 kr.
Samtidig ansøges om bevilling til beta
ling af sammes telefonabonnement samt en 
del af samtalerne.
Udgift på årsbasis: ca. 1.200 kr. 
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
for så vidt gældende regler overholdes.

Nr. 588 */« DA FO LO - TO ED £ RI KS HAVN
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18.

19 .

20 .

21 .

Udgiften vil kunne dækkes ved budgetom
placering .
Det tilføjes, at der ikke er afsat beløb 
til denne udgift på budgetforslaget 1985

fortsat

Incassoafdelingen fremsender totalopgø
relse over A, B og restskatterestancer 
pr . 30. juni 1984 .

Tilslutning til de statslige skatte og 
indtægtsregistre

Incassoafdelingen fremsender ansøgning 
om tilslutning til de statslige skatte 
og indtægtsregistre.
Økonomiudvalget anmodes om at godkende, 
at man tilslutter sig systemet fra 1. 
januar 1985.
Indstillingsbilag vedlagt.

Ændring af dataudstyrets sammensætning

Ledende skoleinspektør fremsender ansøg
ning om ændring af dataudstyrets sammen
sætning, idet der ønskes et Butler 5- 
brugersystem + 1 enkeltbrugersystem i 
stedet for et 6-brugersystem. 
Kommunaldirektøren anbefaler maskinan
skaffelse og på vilkår, at administrati
ve EDB-løsninger ikke indkøbes/ibrugta- 
ges før konkrete forslag herom er god
kendt af økonomiudvalget.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling til økonomiudvalget.

Tirsdag

1984

den 11. sept.

2.104
Formandens
initialer:

kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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2.105
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22. Sociale regnskaber for året 1982
Socialstyrelsen fremsender bemærkninger 
til revisionsberetningen og byrådets be
svarelse af revisionens antegnelser. 
Fotokopi af skrivelsen af 27. juni 1984 
vedlægges.

23 . Kursusansøgninger

ansøger om tilladelse til 
at deltage i et kursus "kontanthjælp til 
selvstændige erhvervsdrivende".
Kurset afvikles på en dag i tidsrummet ca 
8.00 til 16.00.

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

'C

''Ciŷ C

Den samlede udgift i forbindelse med del
tagelse beløber sig til ca. 2.200,-.

24 . Frigørelsesattest

Tandlæge anbefaler i skri
velse af 20. august d.å., at der udstedes 
frigørelsesattest til klinikassistent

der pr. 6. august 
1984 er ansat som barselsvikar på børne- 
tandklinikken.

2 5 . Personalesager

Sagerne fremlagt.

/
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2.106
Tirsdag den 11. sept. Formandens

initialer:

1984

kl. 9.15
Opslag af stillingen som socialinspektør

på borgmesterens kontor.
Stillingen som socialinspektør er ledig 
og bør snarest besættes.
Ansættelsesproceduren kan tilrettelægges 
på forskellig måde. I vedlagte indstil
lingsbilag er kort beskrevet en procedu
re, hvor et konsulentfirma medinddrages 
og en procedure uden ekstern bistand.
Det indstilles, at der anvendes konsu
lentfirma. Såfremt der vælges at gennem
føre en procedure uden konsulenthjælp, 
indstilles det, at den gældende instruks 
justeres, således at
a) økonomiudvalgets medlemmer inviteres 

på lige fod med fagudvalgsmedlemmer 
til at deltage i samtalerne

b) ansættelsessamtalerne gennemføres i 
to omgange med ca. 1 uges mellemrum:

gennemføres under ledel
se af kommunaldirektøren og med delta
gelse af personalerepræsentanten.
2¿_interview gennemføres under ledel
se af borgmesteren og med deltagelse 
af hele interviewgruppen.

444M. -
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27 . Bogholder

På baggrund af byrådets og økonomiudval
gets drøftelser i møder henholdsvis 20/6 
og 11/7 1984 er

hans organisation, HK, 
underrettet om, at byrådet er sindet 
at afskedige Svend Erik Nielsen på grund 
af svagelighed, jfr. de i sagen fremlag
te skrivelser af 16/8 1984.
I skrivelser af 28/8 og 30/8 har HK 
og meddelt, at afske
digelsen tages til efterretning og ac
cepteres .

N r .  588  Ms DAFOLO- PREOERIKSMAVN fortsættes ...



26. Opslag af stillingen som socialinspektør

Stillingen som socialinspektør er ledig 
og bør snarest besættes.
Ansættelsesproceduren kan tilrettelægges 
på forskellig måde. I vedlagte indstil
lingsbilag er kort beskrevet en procedu
re, hvor et konsulentfirma medinddrages 
og en procedure uden ekstern bistand.
Det indstilles, at der anvendes konsu
lentfirma. Såfremt der vælges at gennem
føre en procedure uden konsulenthjælp, 
indstilles det, at den gældende instruks 
justeres, således at
a) økonomiudvalgets medlemmer inviteres 

på lige fod med fagudvalgsmedlemmer 
til at deltage i samtalerne

b) ansættelsessamtalerne gennemføres i 
to omgange med ca. 1 uges mellemrum:

gennemføres under ledel
se af kommunaldirektøren og med delta
gelse af personalerepræsentanten. 
2^._ii}terview genhemføres under ledel
se af borgmesteren og med deltagelse 
af hele interviewgruppen.

udy uy ai ■
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på borgmesterens kontor.
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27. Bogholder
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2.107
Tirsdag den 11. sept .

Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

29 .

1984

Undervisningsministeriet henstiller i 
skrivelse af 10. august 1984 , at der 
i Skibby kommune oprettes 5 uddannelses
pladser i 1984 .
Der er allerede oprettet 2 stillinger 
som kontorelev, 1 stilling som klinikas
sistentelev og 1 stilling som køkkenle
de ras s is tent elev .

Afklaring af forskellige forhold

Frederiksborg Amtsråd og Frederiksborg 
amts Tilsynsråd er på baggrund af en 
konkret sag omkring vægring ved at afgi
ve en udtalelse efter anmodning fra 
borgmesteren, anmodet om en principiel 
afklaring af forskellige forhold. 
Skrivelsen og diverse notater er frem
lagt i sagen.

i / A / V u r r ^  /¿¿¿As
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Fælleskommunale ansættelser af musiksko- 
lelærere

2.108
Tirsdag den 11. sept.

Formandens
initialer:

1984

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

31.

32 .

Musikskolelederne i Frederiksborg amt 
anmoder i skrivelse af 28. august 1984 
om, at der kommunerne imellem bliver 
indgået aftaler om fælleskommunale ansæt
telser af musikskolelærere, således som 
bemærkningerne til overenskomstens § 7 
åbner mulighed for.
Indstillingsbilag vedlægges.
Det indstilles, at musikskoleledernes 
henvendelse fremsendes med principiel 
anbefaling til kommuneforeningen og med 
anmodning om, at foreningen udarbejder 
eventuelle fælles spilleregler for "fæl
lesansættelser" .

Toftevej 2, Skibby - salg af ejendom

Toftevej 2 har været udbudt til salg 
i offentlig licitation.
Ved licitationen den 31. august 1984 
indkom ét tilbud på kr. 202.000 kontant. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Det indstilles, at Toftevej 2 sælges 
til for det tilbudte beløb.

/A 'Z

/̂ hdLsC

Indhentning af tilbud
M  A d d i t

Byrådet vedtog på sit møde den 22. au
gust at oversende indkøbskontorets notat 
om indhentning af tilbud til økonomiud
valget for detaljeret bearbejdelse af 
reglerne.

/du-*
/^ i'C  frie t i  /fø(M

<Ms<aaC .
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33 . Konvertering af nuværende medhjælperti
mer til pædagogtimer i daginstitutioner
ne
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på borgmesterens kontor.

Byrådet vedtog på sit møde den 22. au
gust at tilbagesende følgende sag til 
økonomiudvalget:
"Institutionslederne ansøgte i skrivelse 
af 28. februar 1984 om, at de nuværende 
medhjælpertimer konverteres til pædagog
timer på grund af et voksende antal res
sourcekrævende børn, hvilket kræver en 
faglig indsigt. Det blev foreslået, at 
konverteringen blev gennemført ved na
turlig afgang, dog højst 1 stilling pr. 
år pr. institution.
Bruttoudgiften udgør pr. 1. april 1984 
kr. 15.978 årligt pr. fuldtidsstilling
og vil påvirke forældrebetalingen med 
kr. 140 årligt pr. barn i en børnehave. 
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
18. april 1984, at der skulle optages 
forhandling med Pædagogisk Kartel. 
Forhandlingen har fundet sted, jfr. ved
lagte notat fra møde den 25. maj 1984 
og skrivelse af15. juni 1984 fra Kartel
let .
Økonomiudvalget fremsender til byrådet."

, <x4
'K ju  A  lo

34. Meddelelser

a) Indenrigsministeriet har udsendt et 
"Cirkulære om vejledning i udbud af 
kommunale og amtskommunale driftsop
gaver" .
I forbindelse med udsendelse fremsæt
ter indenrigsministeren en række ud
talelser .

b) Kommunernes Landsforening fremsender 
meddelelse af 30. august 1984 vedr. 
aflønning af undervisning på interne

N r .  588  *i, DATOLO - rfJEO ERIKS HAVN fortsættes ...



34. fortsat

kurser i den kommune/amtskommune, 
hvor en instruktør er ansat.

c) Finansministeriet, administrationsde
partementet fremsender "Skrivelse om 
kampagne for bedre publikumsbetjening 
i den offentlige sektor.

d) Klinikchef fremsender
arbejdsplan for skoleåret 1984/85. 
Socialudvalget fremsender til orien
tering .

e) Skolelægen anmoder om godkendelse af, 
at der udføres en ekstraordinær un
dersøgelse af den nuværende 9. klasse. 
På baggrund af at skolelægen var været 
lockoutet siden den 1/7 1983, vil der 
være behov for ovenstående, idet den
ne klasse ellers ikke vil blive under
søgt, forinden de forlader skolen. 
Honoraret herfor udgør kr. 45,59 pr. 
undersøgt barn. Der er budgetmæssig 
dækning.
Socialudvalget fremsender med anbefa
ling til økonomiudvalget. Såfremt der 
er enkelte 1. klassebørn, der ikke er 
undersøgt, medtages disse.

Tirsdag den 11. sept 

1984
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Formandens
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på borgmesterens kontor
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35 . Halmfyringsanlæg - Skibby

T.S.G. har anmodet energiudvalget drøfte, 
om der skal oprettes et halmfyringsan
læg ved forbrændingsanlægget. 
Halmfyringsanlægget skal varmeforsyne de 
kommunale institutioner, jfr. tidligere 
materiale.
Energiudvalget anbefaler, at T.S.G.'s 
forslag fremsendes til byrådet via tek
nisk udvalg.
Den 24. maj 1984 vedtog teknisk udvalg, 
at sagen skulle genoptages på udvalgets 
junimøde.
NESA anmodes om at udarbejde materiale 
til belysning af fjernvarmenet, herunder 
overslagspris.
Den 25. juni 1984 drøftede teknisk udvalg 
påny spørgsmålet på baggrund af "Affalds-
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plan december 1981" med oplysning om, at 
anlægsudgifterne vil blive ca. kr. 
33.000.000 i 198]-priser.
Teknisk udvalg besluttede, at sagen gen
optages på næste møde.
Den 24. august 1984 drøftede teknisk ud-

fortsat
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valg påny sagen med henblik på at gennem 
føre principdebat om etablering af halm
fyringsanlæg .
Teknisk udvalg: Mogens Bo Hansen begærer 
energiudvalgets beslutning af 3/5 1984, 
om at der etableres halmfyringsanlæg ved 
forbrændingsanstalten til forsyning af 
kommunens institutioner m.m. til prin
cipdebat i byrådet.
Teknisk udvalgs øvrige medlemmer mener, 
at spørgsmålet bør indgå i den generelle 
varmeplanlægning.

36. Normeringsforhandlinger med KL og HK

Kommunernes Landsforening har i skrivel
se af 3. juli 1984 fremsendt kopi af de 
af HK fremsatte forslag om funktionsbe
stemte overassistentstillinger ved kom
munen. Samtidig oplyses, at forhandlin
gerne for Skibby kommunes vedkommende . /3finder sted -©fisdaq den 12.. sept. kl. 13 
0 _ Htfi inqi 0pa F-rederi4tsværk radhus .

Indstillingsbilag vil foreligge til mø
det .

t / w i l l u d M  / A l  /£/utusfU sjU cl
/

/ o.
JAj?

37. Kommunale styrelseslov

Ændringer af den kommunale styrelseslov 
og konsekvenser heraf.
Indstillingsbilag vil foreligge ved mø
det .

/ </ a /J c 3

/¿AAtfIdAsS&i / A l q <?/(f _

(fycoiÆ / å J : / f a . y&Ay/i/J!-

/i{ J
/  '
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Afvigelsesrapporter pr. 30/6 1984.

38. Afvigelsesrapporter
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